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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 4/2024
Město Odolena Voda

datum: 24. 6. 2024, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Mgr. Monika Lohniská, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová,
Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS.

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (2) Tomáš Růžička, Mgr. Martin Hejhal
Hosté:
Předsedající: Ondřej Prášil

Přítomno je 12 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 24.06.2024 v 17:05:29

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:06:40 (zvuk. záznam 0:01:01 - 0:02:48)
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise:
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: Pavel Novotný, Luděk Klement

Diskuze zahájena v 17:06:41
Hlasování

pro:
(12) Vlastimil Bubeníček, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Martin Kabát, DiS., Ing. Jarmila Ledvinková, Pavel
Novotný, Mgr. Jitka Predigerová, Ondřej Prášil, Mgr. Tereza Prášilová, Hana Plecitá, Luděk Klement, Mgr.
Tereza Beranová, Mgr. Monika Lohniská

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

V 17:08:12 přišel Tomáš Růžička (distančně), přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Mgr. Monika Lohniská, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr.
Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Tomáš Růžička

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (1) Mgr. Martin Hejhal

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:08:27

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:08:39 (zvuk. záznam 0:03:00 - 0:03:56)
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Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. I. část veřejné diskuse
4. Schválení účetní závěrky města Odolena Voda za rok 2023
5. Závěrečný účet města Odolena Voda za rok 2023
6. Opatření obecné povahy o stanovení místního koeficientu daně z nemovitostí
7. Oplocení dětského hřiště u Harmoniky - otevřený dopis
8. Splátkový kalendář kupní ceny č. smlouvy 0246/2023
9. Volba předsedy finančního výboru
10. Jednací řád Zastupitelstva města Odolena Voda
11. Hlukové limity u liniových staveb - společné stanovisko k obcí k VRT
12. Prodej části pozemku p.č. 22/2 o výměře 277 m2 v k.ú. Dolínek
13. Dohodu o uznání dluhu a plnění dluhu ve splátkách
14. Dodatek č. 2 k plánovací smlouvě č. 37/2019
15. Zprávy o činnosti rady a výborů města
16. Kontrola plnění úkolů zastupitelstva města
17. II. část veřejné diskuse

Diskuze zahájena v 17:08:40
V 17:09:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky

Hlasování

pro:
(13) Luděk Klement, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský,
Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný, Martin Kabát, DiS., Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Monika Lohniská,
Ondřej Prášil, Mgr. Tereza Prášilová, Tomáš Růžička, Hana Plecitá

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-4/24
zodpovídá:
termín: IHNED (24. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:09:35

3. I. část veřejné diskuse (bod číslo 3)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:09:41 (zvuk. záznam 0:04:02 - 0:36:12)
Diskuze zahájena v 17:09:42
V tomto bodě se vyjádřili:

pan Tagijev s vyjádřením k tématům - zamítnutí prodeje pozemku č.177/147 koňská louka
městu z důvodu zachování zeleně pro obyvatele Pod Humny, město nepřevzalo zelenou
výsadbu podle plánovací smlouvy Pod Malým Hájem a dále se vyjádřil k situaci, týkající se
pronájmu nebytových prostor. (odpověděli Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš
Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Ondřej Prášil)
Mgr. Jitka Predigerová s dotazem, jak se shánějí lékaři, přes inzerci? (odpověděli Ing. Jarmila
Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský)
Hana Plecitá s dotazem jak to vypadá s vybudováním slibovaného zdravotního střediska.
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(odpověděla Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský)
Hana Plecitá požádala o informaci, zda někdo zažádal o změnu ÚP. (odpověděl Ing. arch. Ing.
Tomáš Lohniský)
pí Čajánková dotaz na vyjádření k žádosti, kterou zasílala a to na opravu povrchu silnice v ulici
Postřižínská a zda byla zkolaudována ulice Kudrnova. (odpověděl Ing. arch. Ing. Tomáš
Lohniský)
pí Hlinská s žádostí o vyřízení žádosti na opravu strouhy v ulici Do Struh, kdy jí zatéká voda ze
silnice na pozemek. (odpověděl Ondřej Prášil)
Hana Plecitá si vyžádala předložení podpisových archů týkajících se bodu č. 7.

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - I. část veřejné diskuse na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:41:51

4. Schválení účetní závěrky města Odolena Voda za rok 2023 (bod
číslo 4)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:56 (zvuk. záznam 0:36:17 - 0:39:05)
Diskuze zahájena v 17:41:57
V 17:43:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku města Odolena Voda za rok 2023 s výsledkem
hospodaření 54 279 995,95 Kč.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Jarmila Ledvinková, Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, Pavel Novotný, Mgr. Monika Lohniská, Ing.
arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Tereza Prášilová, Luděk
Klement, Hana Plecitá, Martin Kabát, DiS., Tomáš Růžička

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-4/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 8. 7. 2024

V 17:43:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje rozdělení hospodářského výsledku z účtu 431 - Výsledek
hospodaření ve schvalovacím řízení na účet 432 - Výsledek hospodaření předcházejících
účetních období.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Jarmila Ledvinková, Pavel Novotný, Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, Hana Plecitá, Mgr. Monika
Lohniská, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Jitka Predigerová,
Luděk Klement, Mgr. Tereza Beranová, Tomáš Růžička

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-4/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 8. 7. 2024



4 / 14

V 17:44:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo pověřuje starostu k podpisu Protokolu o schválení účetní závěrky za rok
2023.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný, Ing. Jarmila Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Ondřej Prášil, Ing.
arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Monika Lohniská, Luděk
Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Hana Plecitá, Tomáš Růžička

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-4/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:44:44

5. Závěrečný účet města Odolena Voda za rok 2023 (bod číslo 5)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:44:48 (zvuk. záznam 0:39:09 - 0:44:55)
Diskuze zahájena v 17:44:49
V 17:48:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje Závěrečný účet města Odolena Voda za rok 2023 a souhlasí s
celoročním hospodařením s výhradami, na základě nichž přijme územní samosprávný
celek a svazek obcí opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb a nedostatků.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, Tomáš Růžička, Pavel Novotný, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Jarmila
Ledvinková, Mgr. Tereza Beranová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Monika Lohniská, Hana Plecitá, Ing. arch. Ing.
Tomáš Lohniský, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-4/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 8. 7. 2024

V 17:48:25 přišel Mgr. Martin Hejhal, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Mgr. Monika Lohniská, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr.
Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Tomáš Růžička, Mgr. Martin Hejhal

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (0)

V 17:50:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města schvaluje přijaté nápravné opatření ke zjištěním uvedených
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nedostatků ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření města Odolena Voda za rok
2023.

Hlasování

pro:
(13) Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej Prášil, Pavel Novotný,
Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Hana Plecitá, Vlastimil Bubeníček, Mgr.
Monika Lohniská, Luděk Klement, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Martin Hejhal
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-4/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:50:34

6. Opatření obecné povahy o stanovení místního koeficientu daně z
nemovitostí (bod číslo 6)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:50:51 (zvuk. záznam 0:45:12 - 1:07:44)
Diskuze zahájena v 17:50:52
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Michal Kinter - vedoucí EO, Mgr. Klára Rothová - tajemnice,
Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Martin Hejhal
V 18:12:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo po projednání schvaluje opatření obecné povahy o stanovení místního
koeficientu daně z nemovitostí, kterým se stanovuje místní koeficient daně z nemovitých
věcí pro vymezené nemovité věci č. 01/2024.

Hlasování
pro: (7) Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej Prášil, Tomáš Růžička, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Tereza Beranová, Mgr.

Monika Lohniská, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský
proti (2) Mgr. Martin Hejhal, Hana Plecitá
zdržel se: (5) Pavel Novotný, Martin Kabát, DiS., Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:13:23

7. Oplocení dětského hřiště u Harmoniky - otevřený dopis (bod
číslo 7)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:13:31 (zvuk. záznam 1:07:52 - 1:47:03)
Diskuze zahájena v 18:13:32
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Monika Lohniská, Hana Plecitá,
Mgr. Jitka Predigerová, Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Ivana Pirná
V 18:52:30 odešel Mgr. Monika Lohniská, přítomno 13 zastupitelů.
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Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová,
Martin Kabát, DiS., Tomáš Růžička, Mgr. Martin Hejhal

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (1) Mgr. Monika Lohniská

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 7 - Oplocení dětského hřiště u
Harmoniky - otevřený dopis na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:52:42

8. Splátkový kalendář kupní ceny č. smlouvy 0246/2023 (bod číslo
8)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:52:48 (zvuk. záznam 1:47:09 - 1:50:11)
Diskuze zahájena v 18:52:49
V 18:54:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje navržený splátkový kalendář kupní ceny ve výši 215 120 kč u
prodeje nemovitého majetku města pozemků p.č. 189/14 o výměře 179 m2 a částí
pozemku p.č. 255/1 o výměře 16 m2 jako přílohu č. 1 kupní smlouvy č. 0246/2023 a
pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy jejíž přílohou č. 1 je splátkový kalendář.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Martin Hejhal, Tomáš
Růžička, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Pavel Novotný, Mgr. Tereza Prášilová, Martin Kabát, DiS., Hana
Plecitá, Ondřej Prášil, Luděk Klement, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-4/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 1. 7. 2024

V 18:55:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje přestávku.

Hlasování

pro:
(13) Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová, Tomáš Růžička, Vlastimil Bubeníček, Mgr. Tereza Beranová,
Mgr. Martin Hejhal, Luděk Klement, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Pavel
Novotný, Hana Plecitá, Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-4/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 1. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:55:50
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V 19:31:42 odešel Tomáš Růžička, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová,
Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (2) Mgr. Monika Lohniská, Tomáš Růžička

9. Volba předsedy finančního výboru (bod číslo 9)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:31:46 (zvuk. záznam 2:26:07 - 2:30:48)
Diskuze zahájena v 19:31:47
V 19:36:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo volí pana Vlastimila Bubeníčka předsedou Finančního výboru při
Zastupitelstvu města Odolena Voda, s účinností od 24. 06. 2024.

V 19:35:38 bylo zahájeno tajné hlasování.
Hlasování
pro: 11
proti 0
zdržel se: 1
nehlasoval: 0

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-4/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 8. 7. 2024

V 19:36:06 bylo ukončeno tajné hlasování.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:36:27
V 19:36:31 přišel Tomáš Růžička, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová,
Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (1) Mgr. Monika Lohniská

10. Jednací řád Zastupitelstva města Odolena Voda (bod číslo 10)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:36:35 (zvuk. záznam 2:30:56 - 2:44:05)
Diskuze zahájena v 19:36:36
K tomuto bodu se vyjádřili: Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková,
Mgr. Martin Hejhal, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Beranová

V 19:49:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Odolena Voda.

Hlasování
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pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej Prášil,
Martin Kabát, DiS., Hana Plecitá, Pavel Novotný, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Martin Hejhal, Luděk
Klement, Mgr. Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-4/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:49:44

11. Hlukové limity u liniových staveb - společné stanovisko k obcí
k VRT (bod číslo 11)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:49:56 (zvuk. záznam 2:44:17 - 2:59:10)
Diskuze zahájena v 19:49:57
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Jiří Nedoma
V 20:02:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo souhlasí se společným stanoviskem územních samospráv kolem dálnice D8
k tunelu Líbeznice - jako novému standardu přípravy VRT Podřipsko a dalších liniových
staveb adresovanému předsedovi Vlády ČR a legitimně proto očekává, že tento nový
standard, platný u tunelu Líbeznice, bude závazný pro celý region kolem hlukově velmi
zatížené dálnice D8.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej Prášil, Tomáš Růžička, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Martin Hejhal,
Hana Plecitá, Luděk Klement, Pavel Novotný, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Martin Kabát, DiS., Vlastimil
Bubeníček, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-4/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

V 20:02:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města požaduje, aby u dopravních staveb v okolí dálnice D8 byly jednotně
reflektovány hlukové limity uvedené ve společném stanovisku územní samospráv kolem
dálnice D8 - konkrétně:

Limit pro den
(Lden)

Limit pro noc
(Lnoc)

Silniční doprava
dálnice, silnice I., II. , III. třídy a účelové
komunikace

53 dB 45 dB
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Železniční doprava
konvenční a vysokorychlostní tratě
tramvaje

54 dB 44 dB

Letecká doprava 45 dB 40 dB

Uvedené požadované dB jsou bez možnosti použití korekce pro nejistotu a odrazové
korekce

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Pavel Novotný, Martin Kabát, DiS., Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Martin Hejhal, Ondřej
Prášil, Mgr. Tereza Prášilová, Luděk Klement, Vlastimil Bubeníček, Hana Plecitá, Ing. Jarmila Ledvinková,
Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-4/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

V 20:03:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města požaduje, aby Ředitelství silnice a dálnic s. p. realizovalo
protihlukovou stěnu, která by ochránila obyvatele města Odolena Voda před hlukem z
dopravy na dálnici D8, kterou by bez navýšení hlukových limitů nařízením vlády č.
433/2022, o ochraně zdraví před nepříznivými účinky hluku a vibrací bylo nutné vystavět.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Martin Kabát, DiS., Pavel Novotný, Ondřej Prášil, Tomáš Růžička, Luděk Klement,
Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Prášilová, Hana
Plecitá, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Jarmila Ledvinková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-4/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

V 20:04:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města požaduje, aby Správa železnic, státní organizace realizovala stavbu
vysokorychlostní trati úsek Podřipsko na katastru města Odolena Voda v tunelu dle
usnesení zastupitelstva 5/8/ZM/2021 ze dne 8. 11. 2021 (Zastupitelstvo města považuje
tunelové řešení VRT za jediné možné.) a UZ-77-4/23 ze dne 19. 6. 2023 (Zastupitelstvo
považuje jako jedinou přípustnou variantu řešení vysokorychlostní trati tunel západ.).

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Martin
Hejhal, Martin Kabát, DiS., Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement, Ing. arch. Ing. Tomáš
Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-4/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:04:49

12. Prodej části pozemku p.č. 22/2 o výměře 277 m2 v k.ú. Dolínek
(bod číslo 12)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:04:55 (zvuk. záznam 2:59:16 - 3:10:22)
Diskuze zahájena v 20:04:56
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Luděk Klement,
Hana Plecitá

V 20:07:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje prodej části městského pozemku p.č. 22/2 o výměře 277 m2, k.ú.
Dolínek podle přiloženého GP- 918-117/2023 zapsaného u Katastrálního úřadu pro
Středočeský kraj, katastrální pracoviště Praha – východ na LV 10001 za tržní cenu ve výši
434 820 Kč do vlastnictví soukromých osob panu Oldřichu Martnákovi, nar. ██████████
█, bytem ███████████████████████████████████ do podílového spoluvlastnictví
ve výši 2/3 a paní Sabině Kohoutové, nar. ███████████, bytem ██████████████████
ve výši 1/3. Náklady spojené s prodejem (zpracování znaleckého posudku a poplatek za
vložení do KN) uhradí žadatel/kupující.

Hlasování

pro:
(13) Mgr. Jitka Predigerová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ondřej Prášil, Pavel Novotný, Mgr. Tereza
Prášilová, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Jarmila Ledvinková, Vlastimil Bubeníček, Martin Kabát, DiS., Hana
Plecitá, Mgr. Martin Hejhal, Luděk Klement, Tomáš Růžička

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-4/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 8. 7. 2024

V 20:11:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje znění kupní smlouvy ev. č. 0048/2024 a pověřuje starostu jejím
podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný, Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Tomáš Růžička, Mgr.
Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Martin Kabát, DiS., Luděk Klement,
Hana Plecitá, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová

proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-4/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:16:01

13. Dohodu o uznání dluhu a plnění dluhu ve splátkách (bod číslo
13)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:16:10 (zvuk. záznam 3:10:31 - 3:12:57)
Diskuze zahájena v 20:16:11
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Jarmila Ledvinková, Pavel Novotný
V 20:18:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje dohodu o uznání dluhu a plnění dluhu ve splátkách, číslo
smlouvy 0177/2024 v celkové výši 111 417 Kč uzavřené s paní █████████████████,
nar. ███████████, bytem ████████████████, 250 70 Odolena Voda a pověřuje
starostu města k podpisu dohody.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný, Mgr. Martin Hejhal, Hana Plecitá, Mgr. Jitka Predigerová, Tomáš
Růžička, Ondřej Prášil, Luděk Klement, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr.
Tereza Prášilová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-4/24
zodpovídá: Miloslava Škrabánková
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:18:36

14. Dodatek č. 2 k plánovací smlouvě č. 37/2019 (bod číslo 14)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:18:40 (zvuk. záznam 3:13:01 - 3:16:17)
Diskuze zahájena v 20:18:41
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský
V 20:21:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje dodatek č. 2 k plánovací smlouvě č. 37/2019 uzavřené dne 24. 1.
2019 podpisem poslední ze smluvních stran, ve znění dodatku č. 1 uzavřeného dne 27. 9.
2019, s panem Ing. Tomášem Řehořkem, nar. ███████████ bytem ███████████████
██████████████████████████████ a Mgr. Petrou Řehořkovou, nar. ███████████,
bytem ███████████████████████████████████0 jako stavebníky č. I a společností
MEROPS, s.r.o, IČ 25394282 se sídlem Strojnická 374, Český Těšín, 735 62 jako
stavebníkem č. II. a nově firmou WODA Investment a.s., IČ 11785853, se sídlem Oderská
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333/5, Čakovice, 196 00 Praha 9 jako stavebníkem č. I. a pověřuje starostu podpisem
dodatku č. 2.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný, Tomáš Růžička, Hana Plecitá, Mgr. Martin Hejhal, Ondřej Prášil,
Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová,
Mgr. Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-85-4/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 8. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:21:56

15. Zprávy o činnosti rady a výborů města (bod číslo 15)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:22:00 (zvuk. záznam 3:16:21 - 3:37:41)
Diskuze zahájena v 20:22:01
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, Vlastimil Bubeníček, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr.
Jitka Predigerová, Hana Plecitá, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Martin Hejhal, Martin Kabát, DiS.,
Pavel Novotný
V 20:34:00 odešel Vlastimil Bubeníček, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Luděk
Klement, Pavel Novotný, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS.,
Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (2) Mgr. Monika Lohniská, Vlastimil Bubeníček

V 20:34:05 odešel Pavel Novotný, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Luděk
Klement, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin
Hejhal, Tomáš Růžička

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (3) Mgr. Monika Lohniská, Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný

V 20:35:26 přišel Vlastimil Bubeníček, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Luděk
Klement, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin
Hejhal, Tomáš Růžička, Vlastimil Bubeníček

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (2) Mgr. Monika Lohniská, Pavel Novotný

V 20:35:30 přišel Pavel Novotný, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Luděk
Klement, Hana Plecitá, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin
Hejhal, Tomáš Růžička, Vlastimil Bubeníček, Pavel Novotný

Omluveni: (1) Ing. Zdeněk Kříž
Nepřítomni: (1) Mgr. Monika Lohniská
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Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 15 - Zprávy o činnosti rady a výborů
města na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:43:20

16. Kontrola plnění úkolů zastupitelstva města (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:43:25 (zvuk. záznam 3:37:46 - 3:48:08)
Diskuze zahájena v 20:43:27
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Jarmila ledvinková
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 16 - Kontrola plnění úkolů
zastupitelstva města na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:53:47

17. II. část veřejné diskuse (bod číslo 17)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:53:57 (zvuk. záznam 3:48:18 - 4:05:51)
Diskuze zahájena v 20:53:58
K tomuto bodu se vyjádřili:

Mgr. Tereza Beranová informace o průběhu úprav pravidel pro developery.
Hana Plecitá s dotazem v jaké fázi je realizace kamerového systému ve městě a zda město
plánuje investice do městských domů, převážně společné prostory bytových domů. (odpověděl
Ondřej Prášil)
Pavel Novotný poděkoval TJ Aero Odolena Voda za jejich akci k výročí 100 let fotbalu.
Vlastimil Bubeníček za TJ Aero Odolena Voda poděkoval městu za finanční dar, odboru správy
sportovišť a především Technickým službám, jmenovitě panu Špičkovi a panu Kryštofovi.
Mgr. Jitka Predigerová se omluvila za nedostatečně srozumitelné vyjádření týkající se školy na
zastupitelstvu města dne 13.5.2024.
Mgr. Jitka Predigerová se dále dotázala na prodloužení nájemní smlouvy a výši nájemného
prostoru MŠ u pana Korčáka. Dále na provoz pítka na Horním náměstí, především plýtvání
vody a také požádala o informace týkající se návnad na psy, zda město učinilo nějaká opatření.
(odpověděli Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Jarmila Ledvinková)

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 17 - II. část veřejné diskuse na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:11:30
Jednání ukončeno 24.06.2024 v 21:16:10
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Ověřeno ověřovateli:

1)   3. 7. 2024 08:18  Luděk Klement, v.r.

2)   2. 7. 2024 10:33  Pavel Novotný, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ondřej Prášil, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Jarmila Ledvinková, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, v.r.

3. 7. 2024 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2024
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